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K1 Millaista yhtiökokousta ensisijaisesti suunnittelette keväälle 2023?
Vastattu: 20 Ohitettu: 0

YHTEENSÄ 20
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K2 Miten mahdollistatte vuorovaikutuksen osakkeenomistajien ja yhtiön
välillä?

Vastattu: 20 Ohitettu: 0

Vastaajia yhteensä: 20  

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Osakkeenomistaj
ien on...

Striimaamme
kokouksen /...

Mahdollistamme
puheoikeuden...

Järjestämme
kokouksen...

Muu (täsmennä)

VASTAUSVAIHTOEHDOT VASTAUKSET

Osakkeenomistajien on mahdollista tulla kokouspaikalle fyysisesti

Striimaamme kokouksen / osia siitä

Mahdollistamme puheoikeuden käyttämisen kokouksen aikana

Järjestämme kokouksen lisäksi erillisen tilaisuuden osakkeenomistajille, jossa on mahdollista esittää kysymyksiä
ja kuulla johdon esitys

Muu (täsmennä)
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K3 Aiotteko järjestää ennakkoäänestysmahdollisuuden?
Vastattu: 16 Ohitettu: 4

# VASTAUKSET DATE

1 Ei vielä tiedossa 8/29/2022 9:10 AM

2 Kyllä 8/25/2022 8:54 AM

3 todennäköisesti 8/24/2022 12:30 PM

4 Kyllä 8/24/2022 10:27 AM

5 Ei. 8/24/2022 10:00 AM

6 Todennäköisesti 8/24/2022 9:35 AM

7 Kyllä 8/24/2022 9:27 AM

8 kyllä 8/24/2022 9:26 AM

9 Kyllä 8/24/2022 9:11 AM

10 Kyllä 8/24/2022 9:08 AM

11 kyllä 8/24/2022 8:55 AM

12 Pohdimme tätä aktiivisesti 8/15/2022 10:40 AM

13 Hybridimallin mukaisesti kyllä. 8/12/2022 3:36 PM

14 Kyllä 8/4/2022 10:24 AM

15 Hyvin todennäköisesti 8/3/2022 1:28 PM

16 Ei ole keskusteltu vielä. 8/3/2022 12:53 PM



AGM-järjestelyt vuonna 2023

1 / 1

K4 Millaista palautetta olette saaneet osakkeenomistajilta viime vuosien
virtuaalisista yhtiökokouksista?

Vastattu: 12 Ohitettu: 8

# VASTAUKSET DATE

1 sekä että, puolesta ja vastaan 8/31/2022 11:53 AM

2 Pääasiassa ei mitään (kokeneet sijoittajat) tai pettynyttä palautetta (piensijoittajat, joilta
jäänyt ohjeet lukematta). Yksi henkilö löytyi aulastakin kokouspäivän aamuna... tarjottiin
kahvit ja lähetettiin kotiin.

8/29/2022 9:10 AM

3 Ei mitään 8/25/2022 8:54 AM

4 myönteistä 8/24/2022 12:30 PM

5 Jotkut pienosakkaat haluavat edelleen paikan päälle. 8/24/2022 10:27 AM

6 Fyysistä osallistumista kaivataan 8/24/2022 9:35 AM

7 Virtuaalisuus on saanut kiitosta, mutta toisaalta on toivottu myös fyysistä kokousta. 8/24/2022 9:11 AM

8 Fyysistä kokousta toivottu 8/24/2022 9:08 AM

9 Interaktio on jäänyt kovin vähäiseksi. 8/15/2022 10:40 AM

10 Kaivataan fyysistä osallistumista, mutta ymmärretään poikkeustilanne. 8/12/2022 3:36 PM

11 Suurimmat ja hallitus vaikuttaa tyytyväisiltä kun äänet on saatu ennakkoon, mutta
varsinaista muuta palautetta ei ole tullut.

8/3/2022 1:28 PM

12 Aika vaisuksi on palaute jäänyt. 8/3/2022 12:53 PM
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K5 Mitä esteitä / hyötyjä näette täysin virtuaalisen yhtiökokouksen
järjestämisessä ja uskotteko yhtiönne olevan kiinnostunut täysin

virtuaalisen yhtiökokouksen järjestämisestä?
Vastattu: 12 Ohitettu: 8

# VASTAUKSET DATE

1 osallistuminen helpompaa virtuaalisesti, olemme kiinnostuneita- 8/31/2022 11:53 AM

2 Tulevaisuuden ratkaisu, mutta vie aikaa. Myös teknologian saatavuus ja luotettavuus
avainasemassa.

8/29/2022 9:10 AM

3 Esteenä nyt lähinnä se, että pitäisi muuttaa yhtiöjärjestystä. Ensi keväänä vielä
perinteisempi versio. Sen jälkeen tilanne auki, eli miten tämä hoidetaan. Sisäisesti toivetta
siirtyä täysin virtuaaliseen ja jos mahdollista luopua vanhanmallisesti fyysisestä
tilaisuudesta

8/25/2022 8:54 AM

4 Olisi hyvä olla vielä lisätietoa / keskustelutilaisuus mihin muotoon lakiesitys viimein päätyi
ja mihin asioihin yhtiöiden tulisi kiinnittää huomioita nyt uuden lain aikana. En vielä ole
täysin ehtinyt perehtyä aiheeseen...

8/24/2022 10:27 AM

5 Hyötyjä kevyempi järjestäminen, paikka riippumaton 8/24/2022 9:35 AM

6 Virtuaalikokous on tehokas tapa molemmille osapuolille. Toisaalta yhtiökokous on ollut
perinteisesti osakkeenomistajille tilaisuus saada konkreettinen kontakti omistamaansa
yhtiöön.

8/24/2022 9:27 AM

7 Yhtiö on kiinnostunut myös täysin virtuaalisen yhtiökokouksen järjestämisestä. 8/24/2022 9:26 AM

8 Hyötyjä on monia (kustannustehokkuus, tasapuolinen saavutettavuus, läpinäkyvyys,
äänestyksen järjestäminen) mutta palaute joiltain osakkeenomistajilta (lähinnä
yksityissijoittajilta) on ollut kielteistä johdon saavutettavuuteen ja puheoikeuden
käyttämiseen vedoten

8/24/2022 9:08 AM

9 En usko yhtiömme olevan ensimmäisten joukossa menossa täysin virtuaalisiin tilaisuuksiin. 8/15/2022 10:40 AM

10 Todennäköisesti ei, halutaan tarjota mahdollisuus fyysiseen osallistumiseen. 8/12/2022 3:36 PM

11 En usko olevan esteitä täysin virtuaalisten järjestämiseen, mutta keskustelut ovat vielä
kesken.

8/3/2022 1:28 PM

12 Voi se olla hyvä ja tehokas vaihtoehto, mutta kuluttajatuotefirmana voi olla hyvä kohdata
asiakkaita myös tässä muodossa. Ja toteutuuhan siinä vähän se osakkaiden
osallistuminenkin.

8/3/2022 12:53 PM
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